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Der indledtes med en løs snak om den foregående generalforsamling og følgerne deraf. 

1 - Ekstraordinær generalforsamling 

Bestyrelsen planlægger en ny ekstraordinær generalforsamling, da den nuværende 

formand har valgt at trække sig. Bestyrelsen undersøger mulighederne for at skabe en 

stærk ny bestyrelse. 

2 - Fælleshus 

Der diskuteres tilbud på udskiftning af udendørs lamper og varmepumpe. Vi 

accepterer tilbuddene fra Højslev El og beder dem samtidig give et tilbud på 

udskiftning af opvaskemaskine også. 

4 - Udvalg 

Etablering af udvalg udsættes til efter den ekstraordinære generalforsamling. 

5 - Jollebro, færgebro og slæbested. 

Alle brugere i 2021-sæsonen opkræves snarest leje af jolleplads for 2022-sæsonen. 

Man får samme plads som sidst år. 

Der indkøbes fyldmateriale til den gamle færgebro, som en midlertidig løsning. 

Samtidig arrangeres et møde med Skive Kommune angående broens fremtid. 

6 - Leje af telt 

Vi udlejer ikke teltet, da det vurderes at slides op for hurtigt. 

7 - Kræmmermarkedet 

Der er nedsat et udvalg og lavet et udgiftsbudget for et kommende marked. 

8 - Eventuelt 


